

Dear Parents, 親愛的家長們，

June is here and we still have a few more events for you to join us.  
六月份已經開始，我們還有更多的活動讓您參加

Come and join us this Friday, June 9th for our Awards Assembly.  
We will celebrate the hard work of our students.

5th-7th graders- 8:15 AM

1st-4th graders-1:15 PM

來參加我們6月9日星期五的頒獎禮，我們將頒獎給努力地的學生

We will celebrate the hard work of our students.

5th-7th graders- 8:15am      5 - 7年級 - 上午8:15

1st-4th graders-1:15 pm      1 - 4年級學生 - 下午1:15

The Class of 2017- 8<sup>th</sup> graders will celebrate their day on Thursday, June 15<sup>th</sup>. Doors open at 9:00 AM and graduation will start at 9:30 AM

2017年八年級的畢業禮將在6月15日星期四舉行！九時開始入座，九時半開始

If you have any monies for Field Day events, such as Value Meals or Noah Ark's Workshop, please turn them in by Wednesday, June 7, 2017.

You will not be able to purchase the stuffed animals on Field Day! They must be pre-ordered, so you don't want to miss out.

如果您有康樂日活動的任何款項需要支付，如套餐或諾亞方舟的講習班，請在二零一七年六月七日（星期三）之前繳交。

您將無法在康樂日那天購買毛動物公仔！他們必須預訂，所以不要錯過。

Friday, June 16th is our Field Day from 10AM- 2PM.

Our students and staff have worked so hard this year and we want to enjoy a day of fun!

Parents, if you are available, we need YOU! Please let us know if you can volunteer.

6月16日星期五是上午10時點到下午2時是我們的康樂日。

我們的學生和教職員今年的工作非常努力，希望大家享受這一天的樂趣！

家長們，如果你們有空，我們需要你！請讓我們知道你們可否來做義工幫忙

June 20 is the last day of school. It is a full day, so please pick up your child at 2:45PM.

6月20日是學校上課的最後一天，所以請照常在下午2:45來接載你的孩子。

Have a wonderful week and I hope to see you.

希望你們有個愉快的周末。

Thank you!

Catherine Amy Moy ([camoy@cps.edu](mailto:camoy@cps.edu))

Principal 校長梅綺雯